



Utbildningsutskottet  
(UU)

Protokoll  
15.15-16.47  
2018-10-01

## Utskottsmöte 2

### Närvarande ledamöter

Elisabeth Jensen Haverling *Mötespresidium*  
Valdemar Cornelius  
Kristina Cekanovic

### Adjungeringar

Fanni Faegersten, §7  
Katarina Wingkvist, §7

§ Ärende	Beslut/kommentar
1. Mötets öppnande	Mötesordförande Elisabeth Jensen Haverling förklarade mötet öppnat kl. 15.15.
2. Val av justerare	Kristina Cekanovic föreslog Valdemar Cornelius till justerare.  <b>Utskottet beslutade</b>  att utse Valdemar Cornelius till justerare.
3. Justering av röstlängden	Enligt stadga § 3.6.6. är utskottet beslutsmässigt vid utskottsordförandes och hälften av ledamöternas närvaro (1+2).  <b>Utskottet är beslutsmässigt.</b>
4. Mötets behöriga utlysande	Kallelse och handlingar ska tillhandahållas senast tre dagar innan mötet äger rum.

EJH  
pres

...  
jus

Kallelse och handlingar skickades ut 26 september.

#### Utskottet beslutade

att finna mötet behörigen utlyst.

#### 5. Adjungeringar

Fanni Faegersten och Katarina Wingkvist från internationella kontoret på HT (IK) önskade bli adjungerade med närvaro- och yttranderätt till punkten rörande EXODUS-projektet.

#### Utskottet beslutade

att adjungera Fanni Faegersten och Katarina Wingkvist med närvaro- och yttranderätt.

#### 6. Fastställande av dagordning

Elisabeth Jensen Haverling yrkade på att flytta punkt §9 EXODUS till ny punkt §7, och därefter konsekvensändra numreringen.

#### Utskottet beslutade

att fastställa dagordningen med ovan ändring.

#### 7. EXODUS

*Bilaga: förslag på enkäter var tillgängliga i utskottets google drive*

Fanni och Katarina från IK var närvarande och gav utskottet feedback på enkäten som arbetades fram på senaste mötet.

IK ska undersöka möjligheten för dem att skicka ut den generella enkäten till alla HT-studenter, samt hur långt tillbaka de har användbara maillistor för den specifika enkäten. Att ge en morot i form av en biobiljettsutlottning var inte möjligt, men ett presentkort till något LU-relaterat verkade mer sannolikt.

Den generella enkäten kan även delas på

E.J.

pres

...

jus

## 8. Föregående mötesprotokoll

*Bilaga: 1a – 1i*

## 9. Information

a) vkou

Föredragande: Elisabeth Jensen Haverling

## 10. Handbok för studeranderepresentanter

*Bilaga: Handbok för studentråd*

HTS officiella facebook-sida, för ännu större spridning.

Utskottet hade efter inkomna kommentarer från IK en workshop där de två enkäterna sammanställdes till sin slutliga form.

**Utskottet beslutade**

**att lägga signerade protokoll för verksamhetsår 17/18 till handlingarna.**

- a) Vice kårordförande med utbildningsansvar informerar HTS ordförande och VKOU ska på torsdag 4/10 gå på HT-fakulteternas kvalitetsdialog med rektor. Det kommer till största delen handla om det nya kvalitetssäkringssystemet som fakulteterna har utvecklat.

Det har sedan sist även startats upp ett nytt studentråd, för ämneslärarna som läser i Lund.

VKOU har som projekt att skriva om ”Handboken för studentråd” till en handbok för studeranderepresentanter i allmänhet. UU uppmanades komma med kommentarer och förslag på vad en ny version kan innehålla.

Diskussionen i punkter:

- En tydligare förklaring av åliggandena i reglementet behövs.
- Praktisk information får gärna läggas till. Vem kontaktar jag för att...?
- Kort om härskartekniker. Hur förhålla sig till möteskulturer och möten på institutionsnivå/fakultetsnivå där majoriteten är universitetsanställda.

*EJA*  
pres

...  
jus

- Vems åsikter ska studeranderepresentanten företräda, och hur håller man som representant koll på dem? Skriva kort om åsiktsdokumentet.
- Vem kan studeranderepresentanten vända sig till om något händer/för att få stöd? En "Vet dina rättigheter"-lista kan läggas till.
- Lägga till en lista över de studentråd som finns, samt nätverken (ordförandefrukostar och SSO-nätverk)
- Det är viktigt att hålla informationen kort och koncis, utan att bli för utsvävande och intetsägande.
- En lista på de resurser som finns, och fortsätta vara tydlig med att VKOU finns som stöd.
- En förklaring av termer och formalia som ofta används och en lista på de lathundar/det material som finns som hjälp bör läggas till eller uppdateras.
- Behöver något om GDPR läggas till?

VKOU tar med sig kommentarerna från utskottet till arbetet med den nya handboken. Ett förslag på ny handbok kommer skickas ut som remiss till utskottet och andra organ på kåren senare under verksamhetsåret.

#### 11. Övriga frågor

Ett medskick till den nya arbetsgruppen för revidering av åsiktsdokumentet: vissa saker behöver definieras tydligare, t.ex. vad som menas med att den lärarledda tiden ska motsvara "heltidsstudier".

#### 12. Mötets avslutande

Utskottsordförande Elisabeth Jensen  
Haverling förklarade mötet avslutat kl. 16.47.

EJ

pres

...  
jus

Vid protokollet



---

Elisabeth Jensen Haverling  
Mötespresidium



---

Valdemar Cornelius  
Justerare

  
pres

...  
jus

